
PROTOKÓŁ Nr LXIV/2010 
LXIV sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 27 maja 2010 r. 
 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Nr 1 Ratusza Miasta. 

Czas trwania sesji - godz. 9
00

- 13
45

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło - 15 radnych.  

 

Ad. pkt 1. 
Otwarcie sesji. 
 

Sesję otworzył Pan Ryszard Karpiński - Przewodniczący Rady Miasta.  

Listy obecności radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Henryk Wiejak. 

 

Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że do porządku sesji, który otrzymali radni 

wprowadza autopoprawkę poprzez dodanie punktów:  

− 9j - z projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wilków 

poszkodowanej skutkami powodzi; 

− 9k - z projektem uchwały w sprawie uzupełnienia „Strategii Rozwoju Lokalnego Miasta 

Dęblin na lata 2008 - 2015”. 

 

Następnie przedstawił porządek obrad LXIV sesji Rady Miasta: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Analiza utrzymania dróg gminnych wraz z ich oznakowaniem oraz podsumowanie 

zimowego utrzymania dróg i chodników na terenie miasta Dęblin w sezonie zimowym 

2009/2010. 

6. Informacja dotycząca utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Dęblin. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za 2009 r. 

8. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego SPZOZ w Dęblinie za 2009 r. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian do budżetu na 2010 r. 

b) emisji obligacji komunalnych; 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie realizacji 

zadania pod nazwą „Modernizacja jezdni i chodnika w ul. Staromiejskiej i ul. 

Michalinowskiej w Dęblinie; 

e) nabycia działek przy ulicach Rynek, Bankowa i Lipowa; 

f) sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej przy ul. Niepodległości w Dęblinie; 

g) zamiany działek położonych przy ulicach Słowackiego i Cypriana Kamila Norwida; 
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h) przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 2807 o pow. 0,0509 ha położonej w Dęblinie 

przy ul. Słonecznej; 

i) nabycia działki przy ulicy Modrzyckiej w Dęblinie; 

j) udzielenia pomocy finansowej Gminie Wilków poszkodowanej skutkami powodzi; 

k) uzupełnienia „Strategii Rozwoju Lokalnego Miasta Dęblin na lata 2008 - 2015”. 

10. Wolne wnioski. 

11. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

12. Zatwierdzenie protokołów z LXII i LXIII (uroczystej) sesji Rady Miasta. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Radny Ryszard Zarówny zgłosił wniosek formalny o przeniesienie punktów porządku sesji  

9j dotyczącego udzielenia pomocy finansowej Gminie Wilków i 9k dotyczącego uzupełnienia 

Strategii Rozwoju Lokalnego i wprowadzenie ich jako punkty 9a i 9b. 

Wiceprzewodniczący Rady Henryk Wiejak poddał wniosek o pozostawienie porządku obrad 

bez zmian pod głosowanie. 

Za przyjęciem porządku obrad bez zmian głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 
sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński – poinformował o swojej pracy między 

sesjami.: 

• 28 kwietnia - uczestniczył wspólnie z Burmistrzem Miasta Dęblin Stanisławem 

Włodarczykiem i Wiceprzewodniczącym Rady Miasta Dęblin Henrykiem Wiejakiem  

w ceremonii pogrzebowej gen. Andrzeja Błasika w Warszawie; 

• 3 maja - uczestniczył w uroczystościach upamiętniających 219 rocznicę uchwalenia 

Konstytucji 3 maja, prowadził uroczystą sesję Rady Miasta; 

• 7 maja - brał udział w otwarciu nowej inwestycji „ALLMIZ” spółka z o.o. W chłodni  

w Dęblinie przy ul. Stawskiej została oddana do użytku hala, która służy do przechowywania 

zamrożonych w zakładzie produktów przed ich dalszą ekspedycją. Powstanie hali wiąże się 
ze zwiększeniem zatrudnienia, szczególnie kobiet. 

• 10 maja - uczestniczył wspólnie z Burmistrzem Miasta w Konwencie Wójtów, Burmistrzów, 

Przewodniczących Rad w Kłoczewie - omawiane były aktualne problemy gospodarki 

dotyczące Powiatu Ryckiego - wynikiem spotkania jest projekt uchwały dzisiejszej sesji  

o pomocy finansowej dla Powiatu Ryckiego; 

• 11 maja - wspólnie z Zastępcą Burmistrza uczestniczył w uroczystym apelu z okazji Dnia 

Strażaka w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej; 

• 16 maja - odbyły się zawody wędkarskie (w trzech kategoriach wiekowych) zorganizowane 

przez Koło Polskiego Związku Wędkarskiego „Start” na terenie akwenu przy forcie Dęblin  

o Puchar Przewodniczącego Rady Miasta; 

• 25 maja - brał udział w pracach stałych Komisji Rady Miasta przy analizie materiałów  

na dzisiejszą sesję; 
• Następnie Przewodniczący wygłosił krótki referat z okazji 20-lecia samorządu 

terytorialnego: 

„W 2010 roku przypada bardzo ważna rocznica w historii naszego kraju: 20-lecie 

odtworzenia samorządu terytorialnego. Samorząd - podstawowe narzędzie demokracji  

na szczeblu lokalnym i  regionalnym, został zniszczony w 1939 roku przez obu okupantów: 

hitlerowskie Niemcy i stalinowski ZSRR, a po II wojnie światowej władze PRL reaktywowały 

go pod postacią rad narodowych.  
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Jednym z najważniejszych dokonań nowej władzy po 1989 roku było uchwalenie ustawy  

o samorządzie terytorialnym. Wprawdzie wcześniej istniały gminy i rady narodowe, ale były  

to namiastki samorządu, które tak naprawdę nie mogły podejmować decyzji w ważnych 

sprawach. 8 marca 1990 roku Sejm RP uchwalił ustawę o samorządzie terytorialnym oraz 

ustawy wprowadzające ją w życie, która oddawała władzę ludziom. 

Wybory rad gminnych  w 1990 roku przywróciły prawdziwie demokratyczny samorząd, 

umożliwiający lokalnym społecznościom rozwiązywanie ich problemów zgodnie z ich 

potrzebami. Pierwsze wybory do rad gmin odbyły się 27 maja 1990 r. 

Reforma samorządowa, obok przemian gospodarczych, miała zasadnicze znaczenie dla 

kształtowania się państwa polskiego po 1989 r. Potwierdzają to fakty. Spójrzmy dookoła - jak 

zmieniła się Polska prowincjonalna dzięki działaniom samorządów. Jak znakomicie 

rozwiązywane są problemy cywilizacyjne Polaków z małych miast i wsi, umożliwiając im 

dostęp do tak oczywistych dziś, a przed dwudziestoma laty jeszcze w wielu miejscowościach 

nieznanych, zdobyczy cywilizacyjnych, takich jak: telefon i internet, wodociąg, kanalizacja, gaz, 

dobra droga, chodniki, oświetlenie uliczne, nowoczesna szkoła z salą gimnastyczną, często  

z boiskami sportowymi. 

Samorząd stał się także szkołą kadr społeczeństwa obywatelskiego, przez rady gminne,  

od 1999 roku rady powiatowe i sejmiki wojewódzkie przewinęły się dziesiątki tysięcy lokalnych 

działaczy społecznych, dla których praca w radach była i jest okazją do wykazania się troską  
o swoich sąsiadów z gminy, miasta, regionu. Ich aktywność i zaangażowanie w sprawy "małych 

ojczyzn" okazały się niezwykle efektywne. 

Na zakończenie chciałbym powiedzieć, że ważne jest wszystko, co umacnia w ludziach 

poczucie tożsamości i przynależności do wspólnoty. Z wielkim uznaniem myślę o zasługach 

demokracji lokalnej dla polskiej kultury i edukacji; dla pogłębiania więzi społecznych  

i duchowych między mieszkańcami gminy czy regionu; dla pielęgnowania naszej narodowej 

tradycji. Samorządy dbają o dziedzictwo kulturowe, organizują uroczyste obchody ważnych 

rocznic historycznych. Zajmują się promocją instytucji kulturalnych, wspomagają oświatę, 
współpracują z organizacjami pozarządowymi. Liczne programy społeczne i lokalne inicjatywy 

sprawiają, że wiele miejsc w Polsce tętni bogatym, ciekawym życiem, obfitującym  

w wydarzenia edukacyjne i kulturalne. 

Te 20 lat działania samorządów stworzyło mocne fundamenty pod budowę społeczeństwa 

obywatelskiego. Kiedyś nie wyobrażałem sobie, że ogromne pieniądze publiczne mogą być 
wydawane bez ingerencji władzy centralnej. Teraz to od ludzi w gminie czy powiecie zależy, 

czy zrobi się kanalizację lub boisko. To samorząd lokalny pełni dziś rolę prawdziwego 

gospodarza.” 

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk przedłożył informację o swojej pracy w okresie  

od 28.04.2010 r. do 27.05.2010 r. 
W omawianym okresie przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta,  

w tym informacje na temat:  

− utrzymania dróg gminnych wraz z ich oznakowaniem oraz podsumowanie zimowego 

utrzymania dróg i chodników na terenie miasta Dęblin w sezonie zimowym 2009/2010; 

− utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Dęblin oraz projekty uchwał, 

a ponadto: 

• 28 kwietnia – brał udział w pogrzebie gen. Andrzeja Błasika w Warszawie; 

• 29 kwietnia – uczestniczył w posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ. Głównym punktem 

porządku obrad było rozpatrzenie sprawozdania za rok 2009. Rada Społeczna sprawozdanie 

zaopiniowała pozytywnie i będzie ono przedmiotem obrad dzisiejszej sesji Rady Miasta; 

• 29 kwietnia – uczestniczył w uroczystej zbiórce w związku ze zdaniem obowiązków 

dowódcy 1 Ośrodka Szkolenia Lotniczego przez płka Krzysztofa Walczaka;  

• 3 maja – brał udział w uroczystych obchodach uchwalenia Konstytucji 3 Maja; 
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• 6 maja – uczestniczył w spotkaniu w sprawie organizacji Dni Dęblina i 85-lecia Wyższej 

Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych; 

• 10 maja – brał udział w Konwencie władz powiatu, który odbył się w Kłoczewie, główny 

temat to modernizacje dróg powiatowych; 

• 11 maja – odbyły się powiatowe uroczystości Dnia Strażaka w Komendzie Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Rykach – udział brała Pani Zastępca; 

• 19 maja – uczestniczył w naradzie z dyrektorami szkół. Główny temat to organizacja roku 

szkolnego. Zmniejszyła się liczba uczniów w szkołach o 83, liczba oddziałów o 4,  

a w związku z tym i liczba godzin o 197, a etatów nauczycielskich o 6,72. Zwiększyła się 
natomiast o 49 liczba dzieci w przedszkolach. Ponadto poruszono sprawę wynagrodzeń 
nauczycieli; 

• 21 maja – uczestnictwo w podsumowaniu etapu powiatowego konkursu „Jestem bezpieczny 

2010” organizowanego przez Komendę Powiatową Policji, który w tym roku odbył się  
w Sobieszynie; 

• 26 maja – uczestniczył w obchodach 20-lecia samorządu terytorialnego organizowanego 

przez Wojewodę Lubelskiego; 

• 26 maja - uczestniczył w otwarciu autorskiej wystawy fotograficznej państwa Agaty  

i Jerzego Kucharskich, które odbyło się w Miejskim Domu Kultury. 

• Na ogłoszony na dzień 27 maja przetarg na sprzedaż nieruchomości na os. Stawy (działka  

nr 1/30) nie wpłynęło żadne wadium, w związku z tym przetarg nie dał rezultatu. 

• Rozwiązana została umowa najmu lokalu w pawilonie Wiślana 33 (sklep Max). Na dzień  
10 czerwca jest ogłoszony przetarg na wynajem tego lokalu. 

• Na dzień 8 czerwca ogłoszony jest przez powiat przetarg na projekt unijny obejmujący  

w naszym mieście przebudowę ul. Lipowej i ul. Konopnickiej. Warunki przetargu zakładają 
realizację zadania w 120 dni od podpisania umowy. Miasto Dęblin partycypuje w tej 

inwestycji w wysokości 1,2 mln zł.  

• Od 19 maja trwa alarm przeciwpowodziowy. Najwyższy stan wody na Wiśle wynosił  

612 cm (stan ostrzegawczy 400, stan alarmowy 500 cm). Najwyższy stan wody na Wieprzu 

wynosił 410 cm przy stanie alarmowym 400 cm. Wysoki stan wody utrzymuje się  
bardzo długo. Obecnie wynosi 530 cm. W trakcie akcji w dniach 23 i 25 maja była 

wypompowywana przez Straż Pożarną woda ze stawu na ogródkach działkowych przy  

ul. 15 PP „Wilków” oraz był uszczelniany workami wał w rejonie Młynek, gdzie 

stwierdzono dziury wykopane przez bobry. Uszkodzeniu uległa kanalizacja deszczowa  

i sanitarna na os. 15 PP „Wilków” w rejonie kina „Twierdza”. 

• Wspólnoty Gruntowe, aby mogły dalej prawnie działać muszą do końca bieżącego roku 

zarejestrować swoją własność w Księgach Wieczystych, do tej pory tylko wspólnoty Masów  

i Żdżary podjęły działania w tym kierunku. 

• Przyznane zostały pieniądze na place zabaw dla dzieci (115 tys. zł dla Zespołu Szkół Nr 3; 

12 tys. zł Zespołu Szkół Ogólnokształcących; 11,9 tys. zł dla Szkoły Podstawowej Nr 2  

i 6 tys. zł Szkoły Podstawowej 6). 

 
Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
� Radny Mieczysław Skibiński: 

− powiedział, że 25 maja na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady zgłaszał potrzebę 
skoszenia trawy na os. Lotnisko w związku z Dniem Dziecka, które odbędzie się w dniu 

30 maja. Ma nadzieje, że zostanie ten wniosek zrealizowany; 
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− zapytał, dlaczego Burmistrz płaci za usługi, które nie są wykonywane na czas, np. 

koszenie traw, odkurzanie, odśnieżanie. Podał przykład ul. Trapezowej, gdzie usługi były 

wykonywane włącznie z wywożeniem śniegu. Uważa, że os. Lotnisko jest traktowane 

gorzej niż inne osiedla. Według radnego Urząd ma możliwości sprawdzenia 

wykonywanych zadań i płaci za nie, więc powinien również wymagać. Zapytał, z czego 

wynikają różnice w płatnościach: Urząd płaci MZGK ponad 15 gr. za 1m
2 

skoszonego  

i uporządkowanego terenu, natomiast firma świadcząca usługi dla Wojskowej Agencji 

Mieszkaniowej - 5 gr. za 1m
2
; 

− zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady - Ryszarda Karpińskiego, który jest 

członkiem Komisji Gospodarki Komunalnej, aby nie uczestniczył w pracach tej komisji. 

Według radnego Skibińskiego jest to niezgodne z prawem, gdyż Przewodniczący Rady 

jest rzecznikiem Zakładu Usług Komunalnych. 
� Radny Krzysztof Karbowski: 

− wnioskował o: 
• lepsze utrzymanie miejsc pamięci narodowej; poinformował, że na cmentarz wojenny 

przybywają niezapowiedziane grupy wycieczkowe i są wątpliwości co do jakości 

utrzymania tych obiektów; 

• usunięcie piasku z solą, który po zimie został zmieciony z chodnika przy  

ul. Warszawskiej pod drzewa; 

• naprawę znaków drogowych przy ul. Spacerowej; 

• podcięcie gałęzi drzew na ul. Warszawskiej; 

• udrożnienie kratek ściekowych przy skrzyżowaniu ulicy Niepodległości z ulicą 
Rynek; 

• naprawę ławek na murku przy ul. Niepodległości; 

• usunięcie dużej ilości opakowań plastikowych z rzeczki Irenka przy ul. Lotników; 

• montaż kratki ściekowej odprowadzającej wodę opadową przy ul. Warszawskiej 29; 

• ukrócenie procederu plakatowania drzew w Dęblinie przez osoby prywatne i firmy;  

w związku z tym nastąpiło uszkodzeniem drzewa przy przystanku na ul. 15 PP 

Wilków i radny wnosi o jego usunięcie; 

− zwrócił uwagę na ciągłe przekraczanie prędkości przez kierowców na ul. Warszawskiej; 

− prosił o wydrukowanie przygotowanej podczas Warsztatów Edukacji Kulturalnej 

instrukcji kwestowej, ponieważ instrukcja ta będzie wykorzystana podczas 31 Rajdu 

Przyjaciół Dęblina; 

− prosił, aby Dni Dęblina były przeprowadzone z ograniczeniem ruchu samochodowego, 

zgodnie z uchwałą dotyczącą zrównoważonego rozwoju w zakresie ekologii i transportu 

rowerowego. 

� Radny Henryk Brożyna wnioskował: 

− w imieniu Samorządu Uczniowskiego Szkoły Podstawowej Nr 4 o podanie daty 

wybudowania boiska na os. Lotnisko (w związku z umową podpisaną przez właściciela 

ziemi pod sklep „Biedronka”); 

− o wysłanie pisma do zarządcy drogi powiatowej w sprawie oczyszczenia zarastających 

chodników i drogi rowerowej na ul. Spacerowej;  

− o usunięcie lub oznaczenie słupkami ostrzegawczymi zastoiny wodnej na skrzyżowaniu  

ul. Składowej i Warszawskiej, aby nie doszło do spięcia, ponieważ w pobliżu stoją słupy 

oświetleniowe i sygnalizacyjne. 

� Radny Henryk Wiejak wnioskował o: 
− wykonanie zatoczki parkingowej w os. Wiślana naprzeciw bloku 11 w celu poprawy 

ruchu ulicznego; 

− wykonanie i zainstalowanie tablicy ogłoszeniowej w os. Wiślana; 

− podjęcie działań w celu pozytywnego rozpatrzenia prośby pani Zofii Gołąbek złożonej  

28 czerwca 2006 r., dotyczącej usunięcia drzewa z cmentarza komunalnego. 
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Ad. pkt 5. 
Analiza utrzymania dróg gminnych wraz z ich oznakowaniem oraz podsumowanie 
zimowego utrzymania dróg i chodników na terenie miasta Dęblin w sezonie zimowym 
2009/2010. 
 

Burmistrz - powiedział, że informacja (stanowi załącznik do protokołu) o utrzymaniu dróg 

gminnych wraz z ich oznakowaniem oraz podsumowanie zimowego utrzymania dróg i 

chodników na terenie miasta Dęblin w sezonie zimowym 2009/2010 została przekazana radnym 

na piśmie. 

W 2009r., w zakresie utrzymania dróg gminnych na terenie miasta Dęblin wykonano 

następujący zakres prac: 
„Akcja zimowa 2009/2010” za kwotę 167.078,91 zł prowadzona była na terenie dróg gminnych 

przez Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej sp.z o.o. w Dęblinie, po wyłonieniu wykonawcy 

w drodze przetargu. Pozostałe drogi utrzymywali Zarządcy dróg. Ulicę Kocką, Niepodległości, 

Warszawską, 15 PP Wilków - Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad; ul. 

Mickiewicza, Podchorążych, Stężycką i Wiślaną - Zarząd Dróg Wojewódzkich; oraz Zarząd 

Dróg Powiatowych, np. ul. 1 Maja, Tysiąclecia, Lipowa, Spacerowa. Szczegółowy wykaz dróg 

jest dostępny na stronie internetowej Miasta Dęblin. 

 Należy zauważyć, że sezon zimowy 2009/2010 – w porównaniu do kilku poprzednich 

sezonów był bardzo trudny z uwagi na panujące warunki atmosferyczne, tj. bardzo obfite opady 

śniegu, śnieżyce, zawieje i zamiecie, spadek temperatury dochodzący do minus 30
o
C, 

konieczność wywozu nadmiaru śniegu, w wyniku czego Miasto poniosło dużo większe koszty 

prowadzenia akcji zimowej w tym sezonie. Powyższe koszty obciążają budżet Miasta na 2010r. 

(koszty akcji zimowej za m-c grudzień 2009r., styczeń, luty i marzec 2010r.) Dla porównania 

Akcja Zimowa 2008/2009 wyniosła 74.524,97 zł. Pomimo bardzo trudnych warunków 

atmosferycznych wszystkie drogi były przejezdne, łącznie z drogami odśnieżanymi 

interwencyjnie. Nie występowały zakłócenia w ciągłości komunikacji. 

Przedmiotem usługi było wykonanie prac w zakresie: 

− zimowego utrzymania dróg gminnych przy użyciu 30% mieszanki piaskowo- solnej,  

− stałe utrzymanie w zakresie odśnieżania i posypywania materiałem uszorstniającym dróg 

gruntowych i nawierzchni przepuszczalnych, 

− odśnieżanie pozostałych dróg – interwencyjnie, 

− prowadzenie akcji zimowej na wyznaczonych chodnikach i parkingach, 

− załadunek i wywóz nadmiaru śniegu i lodu na wskazane przez Zamawiającego miejsce  

na terenie miasta Dęblin– w przypadku wystąpienia takiej konieczności, 

− jednorazowe oczyszczenie z materiału uszorstniającego jezdni, chodników, parkingów  

i zatkanych kratek ściekowych wraz z wywozem, po zakończeniu akcji zimowej.  

 W ramach remontów dróg gminnych: zostały wykonane prace w zakresie uzupełniania 

ubytków nawierzchni jezdni po okresie zimowym masą mineralno-bitumiczną na zimno – zakup 

i transport 3t masy - 2.635,20zł. Następnie zostały wykonane remonty cząstkowe grysami  

i emulsją nawierzchni dróg przez PHU „MAR-DAR” Marian Tompalski Chrostkowo, na pow. 

1.300 m
2
 za kwotę 33.275,00 zł (zamówienie spoza ustawy, do równowartości 14.000 euro). 

Nadzór inwestorski pełnił ZPU”Drogi,Ulice,Mosty” s.c.K.M.Pyra, Dęblin. Prace miały być 
wykonane do końca maja, ze względu na niekorzystne warunki pogodowe remont się przedłuża.  

 Na terenie dróg o nawierzchni gruntowej pracował sprzęt typu równiarka. Usługa została 

wykonana przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowych S.A. w Puławach, za kwotę 4.798,26 zł.  

W ramach prac w zakresie stabilizacji i zagęszczenia nawierzchni gruntowych dróg zakupiono  

i wbudowano 372 t żużla; usługa wykonana przez firmę „Lubrem” s.j. Lublin, Ciepłownia 

Dęblin, za kwotę 5.582,23 zł.  

 Wykonano aktualizację projektu organizacji ruchu dróg gminnych na terenie os. Wiślana-

Wysokie, parking przy ul. Prostej oraz w ulicach: PCK, Rynek, Leśki w Dęblinie. Usługa 
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wykonana przez Przedsiębiorstwo Usług Inwestycyjno-Budowlanych i Projektowych 

„INWESTBUD” A.Chmielowski, Puławy za kwotę 3.172,00 zł.  

Zmiana organizacji ruchu w rejonie ul. Bankowej - projekt zakłada przywrócenie ruchu 

dwukierunkowego na tej ulicy. 

 W ramach wdrażania projektu organizacji ruchu na terenie dróg gminnych zamontowano 

lub wymieniono ok. 15 szt. słupków oraz 30 szt. tarcz znaków. Zakup i transport oznakowania 

pionowego dokonany przez Zakład Usług Drogowych „Drog-Znak” J.Kamola, Puławy, za kwotę 
4.507,43 zł. Wykonano również budowę zatoki parkingowej na terenie os. Wiślana-Wysokie za 

kwotę 13.043,98 zł . Prace wykonał „POLOR” Sp.z o.o., ul.Michalinowska 5, 08-530 Dęblin. 

 Dokonano również zakupu i montażu tabliczek z nazwami ulic na terenie zmodernizowanej 

części w centrum miasta, za kwotę 36.552,18 zł ( 13 szt. słupków ozdobnych i 6 szt. słupków 

zwykłych oraz 38 szt. ozdobnych tabliczek z nazwą ulicy lub instytucji). 

 W ramach bieżącego utrzymania zamontowano również nowe kosze w centrum miasta.  

W pozostałej części nie będą stawiane dopóki teren nie zostanie uporządkowany, w ubiegłym 

roku zwykłe, plastikowe śmietniki zostały zniszczone. 

 Wszystkie uwagi dotyczące modernizacji drogi krajowej Nr 48 zostały przekazane 

inwestorowi. Część zadań jest już zrealizowana, pozostałe poprawki również będą wykonane. 

 

W dyskusji głos zabierali: 

Radny Henryk Wiejak - zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Rady Miasta, czy został 

zaproszony na sesję Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, pan Piotr Kania, (wniosek padł  

na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady w dniu 25 maja). 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Karpiński - poinformował, że w ciągu dwóch dni nie 

udało się skontaktować z panem Kanią, dlatego została podjęta decyzja, że na następną sesję 
zostanie z dużym wyprzedzeniem wysłane zaproszenie zarówno do Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych jak i do Starosty. 

Radny Waldemar Chochowski - zauważył, że chodniki na ul. Towarowej w ogóle nie były 

odśnieżane przez całą zimę. Z informacji radnego wynika, że Zarząd Dróg Powiatowych nie 

ogłosił przetargu na odśnieżanie chodników. Według radnego stwarzało to zagrożenie, ponieważ 
piesi poruszali się po ulicy. Uważa, że w takiej sytuacji powinny być postawione znaki 

ostrzegawcze na początku i końcu drogi. 

 Radny wnioskował, żeby w miarę możliwości usunąć wszystkie znaki drogowe z chodników 

lub nie budować nowych, ponieważ utrudnia to pracę sprzętu odśnieżającego oraz ruch pieszych. 

Radny Krzysztof Karbowski - zauważył, że samochody odśnieżające pas drogowy jeździły z 

dużą prędkością i z podniesionymi pługami. Zapytał, czemu taka jazda służy i z jaką prędkością 
powinny się poruszać odśnieżarki. Powiedział, że działanie takie powodowało zasypywanie 

przejść dla pieszych i odśnieżonych części chodników a droga rowerowa straciła swoją funkcję.  
Według radnego w wyniku zderzenia z pługiem zostały uszkodzone krawężniki. 

 Radny zaproponował okresowe stawianie znaków zakazujących parkowania na trawnikach 

przy ul. Warszawskiej.  

 Poza tym uważa, że ulice są niewłaściwie obsadzane drzewami, które są posadzone między 

pasem jezdnym a chodnikiem. Prosił o rozważenie sadzenia drzew między chodnikiem  

a posesjami.  

Radny Witold Kleczkowski - uważa, że zima była ciężka i wymagała ogromnych nakładów, 

niemniej jednak mieszkańcy os. Masów nie mogą zrozumieć, dlaczego samochody odśnieżające 

jeździły z podniesionymi pługami pozostawiając koleiny, które były bardzo uciążliwe dla 

przeciętnego użytkownika dróg. Natomiast na parkingu przy Kaplicy nie było możliwości 

parkowania. Prosił, aby w przyszłości roboty te były wykonywane dokładniej, a efekt będzie 

dużo lepszy.  

Na zakończenie poinformował, że chodnik na ul. Krasickiego, który należy Zarządu Dróg 

Powiatowych nie był odśnieżany zimą. 
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Radny Mieczysław Skibiński - powiedział, że powinny być prowadzone częstsze kontrole, aby 

zmobilizować wykonujących zlecone zadania. 

Prezes Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Dariusz Wojdat uważa, że gdyby 

osobiście uczestniczył w pracach Komisji Gospodarki Komunalnej, na bieżąco mógłby 

wyjaśniać pewne sprawy, ponieważ Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej w dużej mierze 

uczestniczył w odśnieżaniu miasta.  

 MZGK odśnieżał drogi gminne, powiatowe oraz chodniki na drodze krajowej  

i wojewódzkiej. Natomiast jezdnie na drodze krajowej Nr 48 odśnieżała Generalna Dyrekcja 

Dróg Krajowych i Autostrad, a drogi wojewódzkie odśnieżał Zarząd Dróg Wojewódzkich.  

 Sytuacja na os. Lotnisko była ciężka, ponieważ śniegu nie można było ruszyć nawet ciężkim 

sprzętem. Nie można było wszystkiego zrobić ze względu na koszty.  

 Chodniki należące do drogi krajowej Nr 48 miały być odśnieżone dwa razy według zaleceń 
zarządcy, ale MZGK odśnieżał je więcej razy i z tego tytułu nie odzyskał jeszcze części 

pieniędzy z GDDKiA. Natomiast zgodnie z przepisami, jeśli chodnik przylega do posesji,  

to właściciel ma obowiązek utrzymania go w należytym stanie (ma być odśnieżony, posypany). 

Jeżeli chodzi o ul. Spacerową, to zarządca drogi powinien chodnik odśnieżyć. MZGK nie mając 

umowy z zarządcą odśnieżał ten chodnik interwencyjnie. 

 Ilość śniegu utrudniała odśnieżanie, ponieważ obsypywał się on z powrotem na jezdnię, a na 

wywiezienie nie było pieniędzy. Śnieg był wywieziony tylko z centrum miasta oraz z ul. PCK  

i Wiślanej. 

 Pan Wojdat poinformował, że Przewodniczący Rady Ryszard Karpiński jest pracownikiem 

MZGK spółka z o.o. Firma ta jest własnością Miasta i pan Karpiński ma prawo uczestniczyć  
w pracach Komisji Gospodarki Komunalnej. 

Radny M. Skibiński - uważa, że fakty są inne niż przedstawia Prezes Miejskiego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej. Według radnego prace przy takich nakładach pieniężnych można 

wykonać dużo lepiej (podniesione pługi).Powiedział, że Przewodniczący Rady był informowany 

o nieodśnieżonych chodnikach. Skoro pan Karpiński nie jest rzecznikiem MZGK, to dlaczego 

ma uczestniczyć w pracach Komisji Gospodarki Komunalnej. Radny uważa, że udział 

Przewodniczącego w tej komisji jest niezgodny z prawem. Poprosił o przedstawienie opinii w tej 

sprawie na piśmie. 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do pracowników Biura Rady Miasta o odszukanie 

opinii prawnej odnośnie swojego uczestnictwa w Komisji Gospodarki Komunalnej i przekazanie 

jej radnemu Skibińskiemu. 

Burmistrz - zgodził się z opinią, że zawsze zadania mogą być wykonywane lepiej, ale pod 

warunkiem, że kwota uchwalona na zimowe utrzymanie dróg wynosiłaby 300 tys. zł. Można 

odśnieżać do czarnego asfaltu, ale nie widzi sensu, skoro nawet droga krajowa nie jest 

natychmiast odśnieżana. Jeżeli zdarzają się sytuacje, że coś nie zostało wykonane, to trzeba  

je zgłaszać na bieżąco. Burmistrz uważa, że w porównaniu do innych miast Dęblin nie ma się 
czego wstydzić. Natomiast zapłata za wykonane usługi następuje na podstawie faktury, która jest 

opisana i sprawdzona. 

 Za utrzymanie chodników odpowiadają właściciele przyległych nieruchomości, dlatego 

formalnie nie ma ich w przetargach. Chodniki na ul. Warszawskiej były odśnieżane przez 

zarządcę, (również te, które przylegały do posesji), aby umożliwić ruch pieszych. 

 W odpowiedzi na uwagi radnego Karbowskiego odnośnie nieodśnieżonej ścieżki rowerowej 

Burmistrz podkreślił jeszcze raz, że każdy właściciel posesji mógł odśnieżać ścieżkę, ale przy 

tak dużych opadach śniegu ważniejsze było zapewnienie przejścia pieszym niż przejezdności 

ścieżki. Według Burmistrza nie było możliwości odgarnięcia śniegu, ponieważ trzeba było 

usuwać go z ulicy a z drugiej strony z chodnika. Ścieżka okazała się przydatna, ponieważ nie 

trzeba było wywozić kolejnych partii śniegu. 

 Jeśli chodzi o zawalanie przejść przy odśnieżaniu, to śnieg z przejść był na bieżąco 

odsypywany przez pracowników interwencyjnych. 
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Burmistrz ma nadzieję, że w przyszłym roku nie będzie aż takich nakładów na zimowe 

utrzymanie dróg, natomiast wszystkie uwagi zostaną wykorzystane w następnym sezonie. 

 Odnośnie sadzenia drzew - zdaniem Burmistrza drzewa są posadzone prawidłowo, według 

ogólnych ustaleń. 
 W sprawie Przewodniczącego Rady poinformował, że ustawa wyraźnie stanowi, kto może 

być radnym. 

Radny Karbowski - zapytał, kto jest sprawcą złego odśnieżania na ul. Warszawskiej, ponieważ 
zdaniem radnego przy dużej prędkości i podniesionych pługach jest oszczędność zużycia paliwa. 

Czy Prezes MZGK zarządził takie działania, czy była to samowola wykonującego zadania. 

Burmistrz - w odpowiedzi przypomniał radnemu, że ul. Warszawska jest drogą krajową, jej 

odśnieżanie należy do GDDKiA. 

Prezes MZGK - wyjaśnił pod względem technicznym, że ul. Warszawską jeździły tak zwane 

solarki, które przy małej pokrywie śnieżnej sypią sól i wtedy rzeczywiście pług jest podniesiony, 

ponieważ nie ma sensu pługiem szorować po gołym asfalcie. Sól natychmiast rozpuszcza 

zalegającą warstwę lodu lub śniegu (przy odpowiedniej temperaturze do -8 C). Natomiast, jeśli 
chodzi o prędkość jazdy, to przy tegorocznej wysokości zasp samochody musiały jechać prędzej, 

żeby śnieg wyrzucić wyżej, inaczej jezdnia by się coraz bardziej zwężała. Jedynym wyjściem 

byłoby wywożenie śniegu. Uwagi dotyczące śliskich ulic wynikają z bardzo niskich temperatur, 

przy których nie działa sól ani solanka. 

Radny Tadeusz Oryl - zwrócił uwagę, że z konkretnymi sprawami, takimi jak wymiana lampy 

ulicznej, czy skoszenie trawy należy zwracać się do odpowiednich wydziałów, referatów  

i komisji w Urzędzie Miasta. Na komisji nigdy nie były zgłaszane uwagi, nie podejmowano 

dyskusji. Nadzór Burmistrza musi być, ale od konkretnych działań są odpowiedni pracownicy. 

Na sesji powinny być wyciągane wnioski merytoryczne. 

Wiceprzewodniczący Rady Henryk Wiejak - uważa, że na posiedzenia Komisji Gospodarki 

Komunalnej powinien być zapraszany Prezes MZGK. 

Prosił o przeanalizowanie wszystkich uwag, aby w przyszłym roku było lepiej. 

Zaapelował do radnych, aby ich uwagi zawierały jak najmniej słów a jak najwięcej treści. 

 Odnośnie uczestnictwa Przewodniczącego Rady Ryszarda Karpińskiego w Komisji 

Gospodarki Komunalnej jest tego samego zdania, co radny Skibiński. Nie chodzi o wykluczenie, 

ani o to czy ma prawo takiego uczestnictwa, ale radny osobiście unikałby takiej sytuacji, 

ponieważ uważa, że jest ona krępująca. Przewodniczący mógłby być tylko zapraszany jako gość 
na posiedzenia tej Komisji. 

 

Po dyskusji, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem sprawozdania było 8 głosów, przy  

1 głosie „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się”. Dwóch radnych nie brało udziału  

w głosowaniu. 

 

Ad. pkt 6. 
Informacja dotycząca utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Dęblin. 
 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym Alicja Zwierzchowska 
poinformowała, że radni otrzymali informację dotyczącą utrzymania czystości i porządku  

w mieście (stanowi załącznik do protokołu). Zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa 

utrzymanie czystości i porządku w gminach należy do zadań własnych gminy. Miasto zapewnia 

czystość i porządek na swoim terenie i tworzy warunki niezbędne do ich utrzymania. 

W 2009 r. wywóz odpadów komunalnych z terenów administracyjnych Miasta Dęblin 

pochodzących ze śmietniczek, cmentarzy i po pracach interwencyjnych wykonywał Miejski 

Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Dęblinie. Za wykonanie w/w usługi wynagrodzenie 

wypłacane było za faktycznie wywiezioną ilość odpadów według ustalonych cen jednostkowych. 
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Usługa każdorazowo potwierdzana była na piśmie. Na wywóz nieczystości wydatkowano kwotę 
64.281,08 zł. brutto. W bieżącym roku usługę wykonuje ta sama firma. 

Zakupiono 30 szt. ozdobnych koszy ulicznych wraz ze słupkami za kwotę 10.248, 00 zł. 

 Mechaniczne koszenie traw na trawnikach, skwerach parkowych i innych terenach 

zielonych zlecono firmie Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Dęblinie za cenę 
jednostkową – 15,50 zł./ar + 7% VAT. Wartość wykonanej usługi – 27.581,93 zł. brutto.  

Pozostałe tereny zielone koszone były przez pracowników interwencyjnych (m.in. skwery wokół 

Ratusza, parki, cmentarz komunalny i Balonna, os. Stawy, boiska osiedlowe).   

W ramach robót publicznych zatrudnieni bezrobotni wykonywali prace porządkowe na 

terenie Miasta Dęblin: 

− zbierali odpady w pasach drogowych, 

− montowali ławki, śmietniczki, znaki drogowe,  

− malowali poziome znaki drogowe, 

− doraźnie czyścili studzienki kanalizacji burzowej, 

− dbali o czystość i porządek wokół urzędu i innych terenach miejskich, a zwłaszcza  

w centrum miasta, 

− wykonywali mechaniczne i ręczne koszenie trawników na terenach należących do miasta,  

− wykonywali cięcia pielęgnacyjne drzew i żywopłotów, 

− oczyszczali z trawy i piachu chodniki i ulice wraz z częścią przykrawężnikową, 
− odśnieżali i posypywali piaskiem chodniki wzdłuż terenów należących do miasta oraz alejki 

w parkach, 

− oraz inne prace porządkowe i konserwacyjne wynikające z doraźnych potrzeb. 

Dzikie wysypiska śmieci likwidowane były przez pracowników interwencyjnych, m.in. przy 

ul. Konopnickiej, Stężyckiej. Pozostałe usuwane były przez uczniów szkół średnich podczas 

prowadzonych akcji „Sprzątanie Świata” i „Alert Ekologiczny”. Koszt zakupionych worków 

oraz wywiezionych śmieci wyniósł 706 zł., płatne z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej. 

W 2009 r. na terenie Miasta Dęblin prowadzono odłów bezpańskich, agresywnych psów 

zagrażających bezpośrednio zdrowiu i życiu ludzi. Koszt odłowienia 20 szt. wraz z usługą 
weterynaryjną wyniósł 7.710,00 zł. brutto. W br. w/w usługę prowadzi ta sama firma. 

W 2009 r. przeprowadzono 53 kontrole porządkowe na terenie miasta oraz wysłano  

5 nakazów zobowiązujących do natychmiastowego uporządkowania posesji. 

Pani Zwierzchowska powiedziała, że wnioski radnych i wnioski z komisji będą realizowane 

na bieżąco. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny M. Skibiński jest za tym, aby sprawy poruszać na komisjach lub w oddziałach Urzędu 

Miasta i na bieżąco je wyjaśniać. Jednak w pewnych sprawach nie było odzewu stąd wynikła  

ta dyskusja. Jeśli będzie się płacić i wymagać, to nie będzie dyskusji. 

Radny Stanisław Kopacz - w kwestii utrzymania czystości na os. 15 PP Wilków powiedział,  

że śmietniki są opróżniane terminowo. Zwrócił uwagę, że od ubiegłego roku nie zostały usunięte 

dzikie wysypiska gałęzi i trawy - prosił o ich uprzątnięcie oraz oczyszczenie terenu osiedla  

z tego typu odpadów. 

Radny H. Brożyna - zapytał o ilość sprawdzonych fizycznie posesji i firm, jeśli chodzi  

o podpisanie umów na oddawanie śmieci. Wniosek o sprawdzenie był już wcześniej zgłaszany, 

ponieważ przy śmietnikach tworzą się dodatkowe zbiórki śmieci lub są pozostawiane meble. 

Radny zwrócił się do z prośbą do Prezesa MZGK o umieszczenie ogłoszeń, jeśli byłyby 

zabierane przedmioty takie jak meble, telewizory, czy pralki. Wyrzucane są rzeczy jakościowo 

bardzo dobre, które mogłyby być wykorzystane przez Ośrodek Pomocy Społecznej. Uważa,  

że nastąpiła zauważalna poprawa czystości, ale zdarzają się jeszcze dzikie wysypiska. 

Radny W. Chochowski - zwrócił uwagę, że na terenie miasta Dęblin istnieją tereny kolejowe 

lub należące do Rejonowego Zarządu Infrastruktury, które są notorycznie zaśmiecone, 
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nieskoszone, co rzutuje na wygląd całego miasta, gdyż teren jest widoczny dla przejeżdżających. 

Radny zwrócił się z prośbą o wykonanie przez Miasto listy tych nieruchomości a następnie 

wysyłanie co roku monitów do właścicieli terenów o posprzątanie. Kilka razy do roku trzeba 

wykosić bocznicę kolejową, ważne jest, aby wykonać to na czas. 

Radny K. Karbowski - uważa, że informacja na temat utrzymania dróg powinna zawierać 
więcej statystyki, wtedy byłaby bardziej czytelna. Zadania zostały przedstawione hasłowo, 

niepełnie. Natomiast likwidacja dzikich wysypisk jest określona zdawkowo. Przy ul. Nadatki  

na wiosnę było mnóstwo dzikich wysypisk wzdłuż torów. Poddał pod rozwagę zapraszanie  

na posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej przedstawicieli firm, przy których biegną ciągi 

pieszo-komunikacyjne, aby przypomnieć im o obowiązkach porządkowych. 

Radny H. Wiejak - prosił o posadowienie pojemnika na szkło na os. Wiślana. 

Prezes Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej Dariusz Wojdat - zwrócił się z apelem 

do Przewodniczących Zarządów z osiedli budownictwa wysokiego, szczególnie tam gdzie nie 

ma jeszcze wiat lub altan śmietnikowych, ponieważ zdarzają się przypadki dewastacji 

pojemników plastikowych - młodzież niszczy, pali kosze (są to duże straty- 4 tys. zł w ciągu pół 

roku). 

 

Po dyskusji, przystąpiono do głosowania przyjęcia informacji.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem informacji było 10 głosów, przy  

1 głosie „przeciw” i 2 „wstrzymujące się”.  

Rada Miasta przyjęła informację dotyczącą utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 

Dęblin. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 7. 
Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
w Dęblinie za rok 2009. 
 

Pani Grażyna Szczepaniak - Przewodnicząca Miejskiej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych poinformowała, że Komisja Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych działa zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi.  

Komisja pracowała na podstawie rokrocznie uchwalanego programu, w którym określane  

są zadania, jakie będą realizowane w danym roku.  

W programie położono szczególny nacisk na prowadzenie wszelkich działań profilaktycznych 

dla dzieci i młodzieży, udzielanie pomocy terapeutycznej osobom uzależnionym od alkoholu 

oraz pomoc ofiarom przemocy domowej.  

Podstawowym celem programu było i jest zapobieganie powstawaniu nowych problemów 

alkoholowych, zmniejszenie tych, które obecnie występują. 
Zadania ujęte w programie w szczególności obejmowały: 

− zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób zależnionych 

od alkoholu, narkotyków i stosowania zachowań przemocowych w rodzinie; 
− udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe, pomocy 

psychospołecznej i prawnej; 
− prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w szczególności 

dla dzieci i młodzieży w celu podniesienia progu inicjacji alkoholowej; 
− wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, służącej 

rozwiązywaniu problemów alkoholowych, narkomanii i przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie.  
Komisja współorganizowała lub organizowała konkursy, „Dni Trzeźwości”, ogólnopolskie 

kampanie „Zachowaj Trzeźwy Umysł”, „Wyhamuj w porę”, „Sprawdź czy Twoje picie jest 

bezpieczne”, propagowała i rozprowadzała materiały profilaktyczne;  
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Sprzedawcy otrzymali „apel do sprzedawców” – informacje dotyczące zakazu sprzedaży 

alkoholu nieletnim. 

Propagowano pozytywne wzorce zachowań przez wspieranie imprez i akcji bezalkoholowych 

(przedstawienia teatralne o tematyce uzależnień, konkursy szkolne i międzyszkolne z zakresu 

profilaktyki uzależnień) – objęto ok. 1200 uczniów. Udzielono pomocy merytorycznej  

i finansowej świetlicom środowiskowym. 

Podejmowano działania motywujące do leczenia osoby uzależnione oraz udzielono pomocy 

osobom współuzależnionym - 154 osobom, w tym: 30 osób zostało zmotywowanych do podjęcia 

dobrowolnego leczenia, z tego 15 osobom udało się utrzymać abstynencję i są oni uczestnikami 

zajęć terapeutycznych w Rodzinnym Klubie Abstynenta „Krokus”; 

Miejska Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wspólnie z Policją 
przeprowadziła kontrolę punktów sprzedaży napojów alkoholowych - 76, w zakresie zgodności 

ich lokalizacji dla potrzeb wydawania zezwoleń - 52 (sklepy), zakłady gastronomiczne  

w liczbie 24. Na każdy punkt sprzedaży przypadało około 229 mieszkańców. W czasie kontroli 

nie stwierdzono rażącego łamania ustawy. Podczas kontroli zwracano szczególną uwagę  
na przestrzeganie zakazu sprzedaży alkoholu osobom nieletnim.  

Miejska Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych we współpracy z Ośrodkiem 

Pomocy Społecznej w Dęblinie zgodnie z zapotrzebowaniem środowiska i akceptacją 
Burmistrza Miasta uruchomiła punkt informacyjno-konsultacyjny przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie, w ramach którego pomoc świadczona jest bezpłatnie. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej Henryk Brożyna - w imieniu 

radnych podziękował za pracę Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,  

za jej aktywną działalność na terenie miasta. 

  

Następnie przystąpiono do głosowania przyjęcia sprawozdania.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem sprawozdania było 13 głosów, 

(jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Dęblinie za 2009 r. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 8. 
Zatwierdzenie sprawozdania finansowego SPZOZ w Dęblinie za 2009 r. 
 
Burmistrz Miasta poinformował, że dyrektor jednostki organizacyjnej - Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej zobowiązany jest sporządzić roczne sprawozdanie 

finansowe z działalności jednostki, nie później niż w ciągu 3 miesięcy od dnia bilansowego oraz 

przedstawić je do zatwierdzenia Radzie Miasta.  

Rada Społeczna zajmowała się sprawozdaniem na swoim posiedzeniu w dniu 29 kwietnia br.,  

na którym zostało ono szczegółowo omówione i udzielone zostały wszelkie wyjaśnienia. Rada 

Społeczna uchwałą Nr 1/2010 pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie za 2009 r., po czym 

przekazała Radzie Miasta do zatwierdzenia. Projekt uchwały jest wynikiem pozytywnego 

zaopiniowania sprawozdania i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Dyrektor SPZOZ - Leon Famulak poinformował, że rok 2009 zakład zamknął dodatnim 

wynikiem finansowym 209152,15 zł. Przychody wyniosły 2.899216,41 zł, natomiast łączne 

koszty 2.690064,29 zł. Z powodu ciężkiego okresu dla służby zdrowia brak jest możliwości 

modernizacji budynku i dosprzętowienia. Podziękował władzom Miasta za zrozumienie sytuacji, 

za zakup nowego sprzętu USG. Zakład poniósł stratę na sprzedaży usług (7061,80 zł). Dyrektor 

obiecał, że będzie nadal starał się utrzymać standard udzielanych świadczeń, ale ilość 
udzielanych porad jest uzależniona od ilości pieniędzy z Narodowego Funduszu Zdrowia. 

Zrealizowany zysk za 2009 rok będzie przeznaczony na pokrycie strat z lat ubiegłych. 



 

Protokół Nr LXIV sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 27 maja 2010 r. 

 

13 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej Henryk Brożyna - uważa, że 

działalność SPZOZ jest prowadzona w sposób bardzo dobry, służy społeczeństwu. Nastąpiła 

widoczna poprawa, również finansowa. Stopień dotacji jest jednak uzależniony od całości 

budżetu Miasta. Podziękował dyrektorowi i całej załodze za pracę.  
 
Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów, przy  

1 wstrzymującym się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/383/2010 w sprawie zatwierdzenie sprawozdania 

finansowego SPZOZ w Dęblinie za 2009 r. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Miasta - Ryszard Zarówny. 

 
Ad. pkt 9a. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin 
na 2010 r. 
 
Skarbnik Miasta - Kinga Barańska poinformowała, że w projekcie uchwały wprowadzono 

zmiany zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie:  

1. decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego Nr 28 z dnia 22 kwietnia 2010 r., zwiększono 

budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 47 759 zł z przeznaczeniem na realizację 
zadań wynikających z programu wieloletniego „Program na rzecz społeczności romskiej  

w Polsce” w następujących działach: Gospodarka mieszkaniowa o kwotę 18 422 zł  

z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania pod nazwą Remont substancji mieszkaniowej; 

Oświata i wychowanie o kwotę 5 500 zł z przeznaczeniem na zakup komputera dla ucznia 

romskiego oraz na sfinansowanie prawa jazdy dla Romów; Edukacyjna opieka wychowawcza 

o kwotę 1 000 zł z przeznaczeniem na zakup upominków dla dzieci romskich; Kultura  

i ochrona dziedzictwa narodowego o kwotę 10 000 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie 

zadania: Świetlica romska „Romani Szatra” – zakup wyposażenia oraz o kwotę 12 837 zł  

na zadanie: „Romowie wczoraj i dziś” (wystawa fotograficzna, przeprowadzenie wykładów  

o historii i kulturze Romów, itp.); na zadania: Oświęcim - 66 rocznica zagłady Romów, 

Pielgrzymka do Sanktuarium w Licheniu, Wycieczka integracyjna. 

2. decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego Nr 39 z dnia 12 maja 2010 r. zwiększono budżet 

po stronie dochodów i wydatków o kwotę 555 zł w dziale – Rolnictwo i łowiectwo,  

w rozdziale – Pozostała działalność. Jest to dotacja celowa przeznaczona na zwrot części 

podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 

rolnej przez producentów rolnych z województwa lubelskiego oraz na pokrycie kosztów 

postępowania w sprawie jego zwrotu poniesionych przez gminy, w pierwszym okresie 

płatniczym 2010 r. 

3. porozumienia z Powiatem Ryckim z dnia 7 kwietnia 2010 r., zwiększono budżet po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 924 zł w dziale – Administracja publiczna, w rozdziale – 

Kwalifikacja wojskowa z przeznaczeniem na pokrycie wydatków poniesionych przez miasto 

na zwrot kosztów podróży osobom stającym do kwalifikacji wojskowej.  

4. umowy o dofinansowanie projektu z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Lubelskiego na lata 2007-2013, z dnia 1 marca 2010 r. w ramach Osi Priorytetowej  

V Transport, Działania 5.2. – Lokalny układ transportowy, zwiększono budżet po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 2 637 091 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie Projektu: 

„Poprawa dostępu do regionalnego układu komunikacyjnego poprzez modernizację dróg na 

Osiedlu Wiślana-Żwica w Dęblinie - I etap” współfinansowanego ze środków europejskich. 

Dofinansowanie wynosi 50% poniesionych kosztów kwalifikowalnych w latach 2007-2010 
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na wyżej wymienione zadanie inwestycyjne. 

5. na podstawie zmienionego wniosku o dofinansowanie projektu z Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki, projekt „Wykorzystaj swoją szansę (cz. II) – Rozwijanie umiejętności 

zawodowych osób pracujących na terenie powiatów ryckiego i puławskiego” zwiększono 
budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 78 750 zł. 

6. decyzji InterRisk Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. z dnia 14.04.2010 r., zwiększono budżet  

po stronie dochodów i wydatków o kwotę 5 838 zł w dziale – Administracja publiczna,  

w rozdziale – Urzędy miast /dochody/ oraz w dziale - Oświata i wychowanie, w rozdziale – 

Przedszkola /wydatki/ z przeznaczeniem dla Przedszkola nr 3 tytułem odszkodowania  

za szkodę powstałą w budynku przy ul. 15 P.P. „Wilków” 24. 

7. Z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonanie następujących zmian  

po stronie dochodów i wydatków budżetowych: 

− zwiększyć środki po stronie dochodów budżetowych: 

• w dziale – Gospodarka mieszkaniowa, w rozdziale – Pozostała działalność o kwotę  
150 000 zł, wpływy z tytułu dochodów z najmu i dzierżawy, 

• w dziale – Dochody od osób prawnych i fizycznych (…), w rozdziałach: Wpływy  

z podatków (…) od osób prawnych i fizycznych o kwotę 640 000 zł, w tym: podatek 

od środków transportowych od osób fizycznych o kwotę 140 000 zł, podatek  

od środków transportowych od osób prawnych o kwotę 50 000 zł, podatek  

od nieruchomości od osób fizycznych o kwotę 200 000 zł, podatek od nieruchomości 

od osób prawnych o kwotę 250 000 zł;  

− dokonać przeniesienia środków po stronie dochodów budżetowych między działami, 

rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta  

w kwocie 97 600 zł; 

 
− zmniejszyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

• w dziale – Rezerwy, w rozdziale – Rezerwy ogólne o kwotę 76 300 zł; 

• w dziale – Gospodarka mieszkaniowa, w rozdziale – Pozostała działalność  
o kwotę 50 000 zł. Są to wydatki na adaptację lokali komunalnych; 

• w dziale – Administracja publiczna, w rozdziale – Urzędy miast o kwotę 50 000 zł. 

Są to wydatki bieżące; 

• w dziale – Obsługa długu publicznego, w rozdziale – Obsługa kredytów jednostek 

samorządu terytorialnego o kwotę 100 000 zł. Są to odsetki od kredytów i pożyczek; 

− zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych: 

• w dziale – Transport i łączność, w rozdziałach: 

− Drogi publiczne gminne, zad. inwestycyjne – Budowa ulic: Słowackiego,  

ks. Hładuniaka oraz odcinka ul. Polnej i Pułaskiego o kwotę 7 000 zł z powodu 

wyższych kosztów dokumentacji projektowej; 

− Drogi publiczne powiatowe, zad. inwestycyjne – Modernizacja jezdni i chodnika 

w ul. Staromiejskiej i ul. Michalinowskiej o kwotę 100 000 zł z przeznaczeniem 

na pomoc finansową dla powiatu ryckiego z udziałem 50%; 

• w dziale – Administracja publiczna, w rozdziale – Promocja jednostek samorządu 

terytorialnego o kwotę 50 000 zł, z przeznaczeniem na organizację Dni Dęblina;  

• w dziale – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, w rozdziale – Domy i ośrodki 

kultury, świetlice i kluby o kwotę 20 000 zł, z przeznaczeniem na organizację Dni 

Dęblina; 

• w dziale – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale – Pozostała 

działalność, zad. inwestycyjne – Ekologiczne źródła pozyskania energii cieplnej  

na terenie gmin Stężyca, Ryki, Dęblin, Nowodwór oraz Ułęż metodą zachowania 

walorów środowiska naturalnego - wykonanie studium wykonalności o kwotę 50 000 

zł. Jest to projekt realizowany w partnerstwie z czterema gminami w ramach 
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Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko oraz zad. inwestycyjne – 

Rewitalizacja centrum miasta o kwotę 170 000 zł; 

− dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między rozdziałami  

i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu Miasta na kwotę  
396 308  zł; 

przychody: 
− zmniejszyć przychody budżetu z tytułu wolnych środków za 2009 r. o kwotę 320 000 zł, 

w wyniku ostatecznego wyliczenia wolnych środków po sporządzeniu rocznych 

sprawozdań finansowych za 2009 rok; 

− zmniejszyć przychody budżetu z tytułu kredytów i pożyczek o kwotę 1 724 300 zł  

do kwoty 1 900 000 zł (planowano wcześniej 3 624 300 zł), z przeznaczeniem  

na wydatki inwestycyjne i bieżące; 

− zwiększyć przychody budżetu z tytułu obligacji o kwotę 1 600 000 zł do kwoty  

4 000 000 zł (planowano wcześniej 2 400 000 zł), z przeznaczeniem na wydatki 

inwestycyjne i bieżące; 

rozchody: 
− zwiększyć rozchody budżetu z tytułu spłat kredytów i pożyczek o kwotę 225 000 zł  

do ogólnej kwoty rozchodów 3 180 000 zł, w wyniku doliczenia do spłat kredytu 

zaciągniętego pod koniec ub. roku w kwocie 300 000 zł.  

 

Skarbnik Miasta w imieniu Burmistrza wniosła również autopoprawkę do projektu uchwały, 

w wyniku decyzji, które wpłynęły do Urzędu.  

1. Na podstawie decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego, zwiększenie budżetu po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 23 600 zł z przeznaczeniem dla Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Jest to dotacja celowa przeznaczona na dofinansowanie programu „Pomoc państwa  

w zakresie dożywiania”. 

2. Na podstawie pisma Krajowego Biura Wyborczego, zwiększenie budżetu po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 26 432 zł na przeprowadzenie wyborów prezydenckich. 

3. Na podstawie końcowego wniosku o płatność z Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie 

projektu z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, projekt „Wykorzystaj swoją szansę”, 

zwiększenie budżetu o kwotę 16 594 zł. 

4. W dziale - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa przesunięcie środków  

z rozdziału - Zarządzanie kryzysowe w kwocie 20 000 zł na pomoc finansową dla powodzian 

z gminy Wilków. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny H. Wiejak - zapytał o przyczynę zalania Przedszkola Nr 3. 

Burmistrz - odpowiedział, że szkoda wynikła po zimie, powstały przecieki na dachu. Budynki 

są ubezpieczone, więc nastąpiła wypłata odszkodowania. 

 

Po dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/384/2010 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

Miasta Dęblin na 2010 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 9b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

 

Skarbnik Miasta Kinga Barańska - poinformowała, że planowane do emisji obligacje 

komunalne w wysokości 4 000 000 zł, przeznaczone będą na finansowanie planowanego 

deficytu budżetowego związanego z wydatkami inwestycyjnymi oraz spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek. 
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Wydatki związane z wykupem obligacji i wypłatą oprocentowania zostaną pokryte  

z dochodów własnych Miasta Dęblin w latach 2010-2020. 

Czynności związane ze zbywaniem i wykupem obligacji oraz wypłatą oprocentowania zostaną 
powierzone podmiotowi, wybranemu zgodnie z przepisami prawa. 

Wyemitowanie obligacji nie narusza bezpieczeństwa limitów wynikających z ustawy  

o finansach publicznych dotyczących wysokości zadłużenia zobowiązaniami zwrotnymi oraz 

obciążeń z tytułu spłat zobowiązań wraz z odsetkami w danym roku budżetowym i latach 

kolejnych. Obligacje ujęto w uchwale budżetowej na 2010 rok. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów, przy  

1 wstrzymującym się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/385/2010 w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 9c. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  

 

Skarbnik Miasta - poinformowała, że planowany do zaciągnięcia kredyt w wysokości 1,9 mln. 

złotych, przeznaczony będzie na dofinansowanie bieżącej działalności miasta, inwestycji ujętych 

w uchwale budżetowej na 2010 rok oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

kredytów i pożyczek.  

Najkorzystniejsza oferta dotycząca kosztów obsługi kredytu zostanie wyłoniona w drodze 

przetargu nieograniczonego, zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych.  

Kredyt Miasto zamierza spłacić do końca 2019 roku. 

Zaciągnięcie kredytu nie narusza bezpieczeństwa limitów wynikających z ustawy o finansach 

publicznych dotyczących wysokości zadłużenia zobowiązaniami zwrotnymi oraz obciążeń  
z tytułu spłat zobowiązań wraz z odsetkami w danym roku budżetowym i latach kolejnych. 

Kredyt ujęto w uchwale budżetowej na 2010 rok. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów, przy  

1 wstrzymującym się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/386/2010 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 9d. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ryckiemu na dofinansowanie realizacji zadania pod nazwą „Modernizacja jezdni  
i chodnika w ul. Staromiejskiej i ul. Michalinowskiej w Dęblinie”. 
 
Burmistrz - poinformował, że udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na zadanie 

pod nazwą „Modernizacja jezdni i chodnika w ul. Staromiejskiej i ul. Michalinowskiej  

w Dęblinie” jest uzasadnione, ponieważ inwestycja ta przyczyni się do poprawy stanu 

nawierzchni dróg zniszczonych przez przełomy powstałe po zimie. W wyniku realizacji 

inwestycji nastąpi poprawa warunków jazdy oraz bezpieczeństwa uczestników ruchu.  
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Starosta w związku z oszczędnościami przetargowymi na zadania inwestycyjne realizowane 

przez powiat, m.in. w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych, zwrócił się 
do gmin z propozycją partycypowania w kosztach inwestycji w wysokości 50%. Miasto Dęblin 

jest w stanie przeznaczyć kwotę 100 000 zł na wspólną inwestycję. 
 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/387/2010 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie realizacji zadania pod nazwą „Modernizacja jezdni  

i chodnika w ul. Staromiejskiej i ul. Michalinowskiej w Dęblinie”. Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. 

 
Ad. pkt 9e. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działek przy ulicach Rynek, Bankowa  
i Lipowa. 
 
Burmistrz - poinformował, że działki nr 491, nr 808/1 i nr 2179/2 na podstawie Księgi 

wieczystej nr 8856 w Sądzie Rejonowym w Rykach Wydział Ksiąg Wieczystych, stanowią 
własność Skarbu Państwa. 

Zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Centrum I, działka nr 491 położona przy 

ul. Rynek jest przeznaczona pod zieleń publiczną urządzoną, a pielęgnacją drzewostanu 

koszeniem trawy, naprawą ławek w parku oraz utrzymaniem czystości zajmuje się Urząd Miasta 

w Dęblinie.  

Działka nr 808/1 położona przy ulicy Bankowej zgodnie z planem zagospodarowania 

przestrzennego Dęblin-Centrum leży w terenach handlu i zabudowy mieszkaniowej. Na gruncie 

działka nr 808/1 stanowi drogę dojazdową do działek sąsiednich tj. nr 808/2 - p. Wojewoda,  

nr 3610/1 i nr 3610/2 - p. Żołądek, nr 3611 – p. Wesołowskich oraz do budynku Bankowa 13. 

Na działce nr 808/1 istnieją komórki wybudowane przez PGKiM w Dęblinie.  

Działka nr 2179/2 położona przy ulicy Lipowej 163 zabudowana jest budynkiem mieszkalnym, 

wybudowanym przed 10 maja 1990r. Właściciel budynku mieszkalnego bezumownie korzysta  

z działki gruntu nr 2179/2. 

Komunalizacja w/w działek ma na celu uregulowanie stanu prawnego na rzecz gminy Miasto 

Dęblin do lepszego ich zagospodarowania. W związku z powyższym, projekt jest zasadny, 

ponieważ podjęcie uchwały będzie stanowiło podstawę wystąpienia do Wojewody  

o stwierdzenie nabycia własności tych działek przez Miasto Dęblin. 

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów, (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/388/2010 w sprawie nabycia działek przy ulicach 

Rynek, Bankowa i Lipowa. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 9f. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej przy ul. Niepodległości w Dęblinie. 
 

Działka nr 442/8 o pow. 0,1279 ha stanowi własność gminy Miasto Dęblin.  
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Zgodnie z obowiązującym planem zagospodarowania przestrzennego Centrum I w Dęblinie, 

w/w działka leży w terenach przeznaczonych pod usługi publiczne z zakresu oświaty lub 

dopuszcza się usługi komercyjne nieuciążliwe.  

Działka nr 442/8 nie posiada dostępu do drogi publicznej tylko przez działkę nr 442/10 

(przedszkola miejskiego) lub przez działkę nr 4037/4 małż. Kulik, więc nie może stanowić 
samodzielnej działki budowlanej.  

Dlatego też mając na uwadze wystąpienie Pana Dariusza Kulika o nabycie działki sąsiedniej 

celem poprawienia warunków zagospodarowania swojej działki, na której funkcjonuje zakład 

naprawy samochodów oraz myjnia samochodowa, zbycie działki gminnej jest zasadne.  

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/389/2010 w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej przy ul. Niepodległości w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 9g. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany działek położonych przy ulicach 
Słowackiego i Cypriana Kamila Norwida. 
 
Burmistrz - poinformował, że państwo Krzysztof i Wioletta Jarzyna wystąpili z wnioskiem  

do Burmistrza Miasta Dęblin o zamianę swoich działek nr 1925/6 i nr 1925/4 z działką sąsiednią 
nr 1926/2 stanowiącą własność gminy Miasto Dęblin, zgodnie z obowiązującym planem 

zagospodarowania przestrzennego. 

Na podstawie planu zagospodarowania przestrzennego Osiedla Lipowa VI w Dęblinie, działki  

nr 1926/2 i nr 1925/6 są przeznaczone pod jednorodzinną zabudowę mieszkaniową natomiast 

działka nr 1925/4 jest przeznaczona pod usługi z zakresu oświaty. 

Zamiana działek ma na celu powiększenie terenów pod zabudowę mieszkaniową dla p. Jarzyna 

od ulicy Słowackiego, bo są właścicielami działek sąsiednich nr 1925/5, nr 1927/2 i nr 1928/2 

oraz dla Miasta Dęblin w połączeniu z działkami nr 1926/3, nr 1927/3 i nr 1928/3. 

Ponadto Miasto Dęblin powiększy swoje tereny pod oświatę przy ul. Cypriana Kamila Norwida. 

Warunki zamiany notarialnej wraz z rozliczeniem finansowym określi Burmistrz Miasta Dęblin, 

po wykonaniu wyceny nieruchomości przez Rzeczoznawcę Majątkowego.  

Zamiana w/w działek jest jak najbardziej uzasadniona. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/390/2010 w sprawie zamiany działek położonych przy 

ulicach Słowackiego i Cypriana Kamila Norwida. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 9h. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 2807 
o pow. 0,0509 ha położonej w Dęblinie przy ul. Słonecznej; 
 
Burmistrz wystąpił z projektem uchwały, ponieważ dotychczasowa umowa dzierżawy była 

podpisana na okres 3 lat. Przedłużenie dzierżawy do 5 lat wymaga zgody Rady Miasta.  



 

Protokół Nr LXIV sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 27 maja 2010 r. 

 

19 

Działka nr 2807 o pow. 0,0509 ha położona w Dęblinie przy ul. Słonecznej stanowi własność 
gminy Miasto Dęblin i zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego 

„Wiślana II” w Dęblinie – I etap przeznaczona jest pod: usługi publiczne z zakresu zdrowia 

(uchwała Nr XLIII/299/2001 Rady Miasta Dęblin z dnia 26 czerwca 2001r). 

Wnioskiem z dnia 08 kwietnia 2010r. Zarząd Wspólnoty Mieszkaniowej Wiślana 3 w Dęblinie 

wystąpił do Burmistrza Miasta Dęblin z prośbą o przedłużenie umowy dzierżawy działki nr 2807 

o pow. 0,0509 ha z przeznaczeniem pod ogólnodostępny parking samochodowy. 

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/391/2010 w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 

działki nr 2807 o pow. 0,0509 ha położonej w Dęblinie przy ul. Słonecznej. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 
Ad. pkt 9i. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki przy ulicy Modrzyckiej  
w Dęblinie. 
 
Burmistrz Miasta - poinformował, że projekt dotyczy nabycia do zasobów miejskich działki  

nr 3116/2 o pow. 0,0580 ha przeznaczonej pod drogi, zabudowę mieszkaniową oraz usługi  

z zakresu sportu i rekreacji zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego Wiślana III. 

Przedmiotowa działka łącznie z wykazanymi działkami w uchwale nr XXVII/179/2008 z dnia  

27 maja 2008r, stanowi jedną nieruchomość, której współwłaścicielami są również osoby 

przebywające za granicą. 
Mając na uwadze realizację planu zagospodarowania przestrzennego przy ulicy Modrzyckiej jak 

również uchwałę już podjętą, zasadne jest nabycie działki nr 3116/2 do zasobu gruntów 

gminnych. 

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów, (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/392/2010 w sprawie nabycia działki przy ulicy 

Modrzyckiej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 9j. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wilków 
poszkodowanej skutkami powodzi. 
 
Projekt uchwały przedstawiony przez Burmistrza, dotyczy udzielenia pomocy gminie Wilków 

leżącej w powiecie Opolskim, która w dniu 21 maja 2010 r. poważnie ucierpiała w wyniku 

powodzi. Mieszkańcy Gminy Wilków niejednokrotnie stracili dorobek całego życia. 

Udzielenie pomocy finansowej niezbędnej do usunięcia skutków powodzi jest wyrazem 

solidarności Miasta Dęblin ze społecznością innych gmin naszego kraju.  

Zgodnie z art. 10 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, gminy, związki 

międzygminne oraz stowarzyszenia jednostek samorządu terytorialnego mogą sobie wzajemnie 

bądź innym jednostkom samorządu terytorialnego udzielać pomocy, w tym pomocy finansowej. 

Na podstawie art. 216 ust. 2 pkt 5 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych 
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wydatki budżetu gminy są przeznaczane na realizację zadań określonych w odrębnych 

przepisach, w tym pomoc rzeczową lub finansową dla innych jednostek samorządu 

terytorialnego określoną przez organ stanowiący odrębną uchwałą.  
 Szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej (z Rezerwy kryzysowej) oraz 

przeznaczenie i zasady rozliczania środków określone zostaną w umowie zawartej z gminą 
Wilków. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny H. Wiejak - zaapelował do radnych, aby każdy w miarę możliwości ofiarował pomoc 

poszkodowanym. 

Radny W. Chochowski - poinformował, że na terenach Wilkowa działa od kilku dni (od 

momentu powodzi) dęblińska jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej z os.Masów. Jest to jedyna 

jednostka, która tak długo działa wspólnie z Państwową Strażą Pożarną (obsada łodzi). Strażacy 

kosztem pracy, nauki są tam już dwie doby. Były też łódki z Pawłowic i ze Stężycy.  

Zastępca Burmistrza Grażyna Maziarek - poinformowała, że Ośrodek Pomocy Społecznej 

wspólnie z Zarządem Rejonowym PCK organizuje akcję pomocy dla powodzian, można składać 
różnego rodzaju dary (w postaci wody, żywności, odzieży). Na ogłoszeniach jest podany 

również numer konta. Poza OPS i Zarządem Rejonowym PCK są inne organizacje, które taką 
akcję na terenie miasta prowadzą. 
Radny K. Karbowski - zapytał, czy podczas Dni Dęblina nie można podjąć kwesty publicznej. 

Burmistrz - w odpowiedzi poinformował, że zbiórki pieniężne są prowadzone na zasadach 

określonych w przepisach. Konieczne jest zezwolenie na zbiórkę, musi być rejestracja. Istnieją 
ograniczenia prawne i organizacyjne. 

 

Po dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów, (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/392/2010 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Wilków poszkodowanej skutkami powodzi. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 9k. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia „Strategii Rozwoju Lokalnego 
Miasta Dęblin na lata 2008 - 2015”. 
 
Burmistrz - poinformował, że w dniu 22 kwietnia 2008 r. Rada Miasta Dęblin podjęła uchwałę 
nr XXV/163/2008 w sprawie uchwalenia ,,Strategii Rozwoju Lokalnego Miasta Dęblin na lata 

2008 – 2015”, której integralną częścią jest Wieloletni Plan Inwestycyjny Miasta Dęblin.  

W związku z przystąpieniem Miasta Dęblin do projektu w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko, działanie 9.4 „Wytwarzanie Energii ze źródeł odnawialnych”, 

wspólnie z gminami Stężyca, Ryki, Nowodwór i Ułęż pod nazwą ,,Ekologiczne źródła 

pozyskania energii cieplnej na terenie gmin Stężyca, Ryki, Dęblin, Nowodwór, Ułęż metodą 
zachowania walorów środowiska naturalnego” zasadne jest aby zadanie to było ujęte  

w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym. Burmistrz powiedział, że na poprzedniej sesji Rada 

podjęła uchwałę o przystąpieniu do projektu. Koszt całości na terenie miasta wynosi 8.908 636 

zł, połowa z tego to dofinansowanie unijne 4.454 318 zł, natomiast udział środków własnych 

(pochodzących z wpłat mieszkańców) wynosi 2.227 000 zł, oraz z Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska 2.227 000 zł. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów, (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LXIV/392/2010 w sprawie uzupełnienia „Strategii Rozwoju 

Lokalnego Miasta Dęblin na lata 2008 - 2015”. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny K. Karbowski zgłosił wniosek formalny o reasumpcję głosowania punktu 9f 
dotyczącego uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej przy  

ul. Niepodległości w Dęblinie.  
W głosowaniu wniosku brało udział 13 radnych. „Za” reasumpcją było 7 głosów, przy 5 głosach 

przeciwnych. Jeden radny nie brał udziału w głosowaniu. Przystąpiono do reasumpcji 

głosowania. 

W reasumpcji głosowania uchwały 9f brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 12 radnych, 

przy 1 „wstrzymującym się”. 

 

Ad. pkt 10. 
Wolne wnioski. 
 
Radny Waldemar Warenica - wnioskował o ogłoszenie w 2010 roku konkursu na 

najładniejszy budynek oraz o możliwość brania w nim udziału przez Wspólnoty Mieszkaniowe. 

Radny Henryk Brożyna:  
− wnioskował o zwrócenie się do Starosty w sprawie określenia daty remontu ścieżki 

rowerowej na ul. Spacerowej; 

− odnośnie wykonania boiska na os. Lotnisko - wnioskował o odpowiedź na piśmie dla 

Samorządu Uczniowskiego Szkoły Podstawowej Nr 4 oraz dla Zarządu Osiedlowego. 

Przewodnicząca Zarządu os. Jagiellońskie Danuta Krajewska - złożyła podziękowania dla 

radnego Henryka Wiejaka za złożenie wniosku w sprawie ubytków nawierzchni i osuszenia 

kałuży na os. Jagiellońskim. 

Radny K. Karbowski wnioskował o: 

− usunięcie gruzu znajdującego się przy ul. Balonnej; 
− zamontowanie przy każdym przystanku autobusowym tablic ogłoszeniowych; 
− odłowienie bezpańskich psów; 
− naprawę chodnika w ul. Bankowej. 
Przewodniczący Rady Miasta - przedstawił opinię prawną w sprawie łączenia funkcji radnego 

z zatrudnieniem w spółce z udziałem tej gminy (stanowi załącznik do protokołu). 

Ustosunkowując się do wypowiedzi radnego M. Skibińskiego i radnego H. Wiejaka  

o wykluczenie z prac w Komisji Gospodarki Komunalnej, powiedział, iż brak jest podstawy 

prawnej takiego wykluczenia. 

 

Ad. pkt 11.  
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski: 

 

� dla radnego Mieczysława Skibińskiego: 

− wykoszenie trawy - zaistniało nieporozumienie, ponieważ za szybko została udzielona 

odpowiedź. Na dzień dzisiejszy teren jest wykoszony i zostanie uprzątnięty.  

Od posiedzenia komisji upłynęły dwa dni.  

Burmistrz zaapelował, aby tego typu sprawy wyjaśniać bezpośrednio z odpowiednimi 

osobami i służbami. Dyskusja na forum rady była niepotrzebna. 

� dla radnego K. Karbowskiego: 

− wątpliwości co do jakości utrzymania miejsc pamięci i cmentarza komunalnego - uważa, 

że miejsca te są utrzymane na przyzwoitym poziomie. Przypomniał, że stan cmentarza  
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na ul. Balonna w 2007 r. był bardzo zły (krzaki, drzewa). Nie da się wykonać większych 

prac bez nakładów finansowych, niemniej jednak niezbędne prace zostały wykonane 

dzięki pracownikom interwencyjnym Urzędu. Utrzymaniem miejsc pamięci zajmują się 
różnego rodzaju instytucje, np. szkoły. Miasto chętnie wspomaga różnego rodzaju 

inicjatywy społeczne, w tym dotyczące odnowy (na cmentarzu Balonna został 

odrestaurowany pomnik „Chwała lotnikom”, wmurowano kamień poświęcony 

Sybirakom). Były to inicjatywy Związku Sybiraków, Stowarzyszenia Seniorów 

Lotnictwa Polskiego. Burmistrz uważa, że jest to dobra forma współdziałania. Przytoczył 

pozytywną opinię delegacji ambasady rosyjskiej odnośnie grobów żołnierzy poległych w 

1920 r. i czasie II wojny światowej. 

− naprawa znaków drogowych na ul. Spacerowej - przeglądy są robione na bieżąco, radni 

powinni konkretnie wskazywać, o które znaki chodzi. W tej chwili oznakowanie  

ul. Spacerowej jest prawidłowe. Jeżeli są ubytki w znakach, to trzeba zgłaszać je na 

bieżąco - nie na sesji, ponieważ od tego jest Wydział Gospodarki Mieniem Komunalnym; 

− podcięcie gałęzi drzew na ul. Warszawskiej - zostanie wykonane; 

− udrożnienie kratek ściekowych przy skrzyżowaniu ul. Niepodległości z ul. Rynek - 

Burmistrz zapytał radnego na jakiej podstawie stwierdził niedrożność kratek, skoro 

wcześniej nie było sygnałów, że woda nie spływa. Kanalizacja deszczowa jest 

czyszczona i na ogół jest sprawna. Poprosił radnego o precyzyjne wyrażanie się, gdyż nie 

chodzi o udrożnienie, lecz prawdopodobnie o nieprawidłowe zainstalowanie kratki - 

zostanie to naprawione. Burmistrz jeszcze raz zaapelował, żeby z takimi sprawami 

zwracać się do bezpośrednio do wydziału, wtedy będą na bieżąco załatwiane; 

− naprawa ławek na murkach przy ul. Niepodległości - jest to kwestia zwiększenia 

nakładów na rewitalizację centrum Miasta - ten projekt będzie obejmował szereg zadań - 
wymianę sieci wodociągowej w ul. Bankowej i Okólnej, elementy małej architektury, 

cały plac rynkowy - jeśli otrzymamy środki unijne realizacja projektu rozpocznie się od 

przyszłego roku; 

− przekraczanie prędkości na ul. Warszawskiej - problem zostanie przekazany policji, 

sprawa była już zgłaszana. Zwiększyła się ilość interwencji patroli drogówki, częściej też 
pojawia się na drodze Nr 48 w Dęblinie nieoznakowany radiowóz z Komendy 

Powiatowej Policji; 

− usunięcie śmieci z rzeczki Irenka - sprawa zostanie przekazana odpowiednim służbom, 

ponieważ jest to teren wojskowy; 

− montaż kratki ściekowej na ul. Warszawskiej - w najbliższym czasie zostanie 

zamontowana kratka z odprowadzeniem do studzienki ściekowej; 

− sprawa plakatowania na drzewach - plakaty są zrywane przez pracowników 

interwencyjnych, poza tym zostały postawione nowe słupy ogłoszeniowe. Burmistrz 

uważa, że problem powoli zostanie wyeliminowany; 

− wydrukowanie instrukcji kwestowej przygotowanej podczas Warsztatów Edukacji 

Kulturalnej, która będzie wykorzystana podczas 31 Rajdu Przyjaciół Dęblina - sprawą 
zajmuje się Zastępca Burmistrza. 

� dla radnego H. Brożyny: 

− sprawa wybudowania boiska na os. Lotnisko - odpowiedź została udzielona na 

poprzedniej sesji: „nabywca placu zadeklarował wykonanie boiska do końca czerwca”; 

− wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie oczyszczenia ścieżki rowerowej  

i chodnika w ul. Spacerowej - będzie wystąpienie w sprawie ul. Spacerowej i ul. 

Towarowej; 

− zastoina wody przy ul. Składowej i Warszawskiej - sprawa braku odpływu zostanie 

sprawdzona. 

� dla radnego H. Wiejaka: 

− wykonanie zatoki parkingowej w os. Wiślana, naprzeciw bloku Nr 11 - w budżecie  

na 2010 r. są przewidziane środki na budowę chodnika, nie ma przewidzianych środków 
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na budowę zatoki parkingowej. Poza tym budowa zatoki parkingowej nie polega  

na poprawie istniejącego stanu, wymagane jest opracowanie dokumentacji i uzyskanie 

pozwolenia na budowę. Burmistrz traktuje sprawę jako wniosek do przyszłorocznego 

budżetu z tym, że w szerszym zakresie, bo w rozciągłości do bloku Nr 41, aby zwiększyć 
ilość miejsc parkingowych na osiedlu; 

− tablica ogłoszeniowa na os. Wiślana - zostanie postawiony słup ogłoszeniowy w rejonie 

byłego zieleniaka; 

− sprawa wniosku pani Gołąbek złożonego w 2006 r. dotyczącego wydania decyzji  

na usunięcie drzewa z cmentarza komunalnego - Miasto wystąpiło z wnioskiem  

o wycięcie drzewa do Starosty. Po upływie 4 lat stan drzew na tyle się pogorszył,  

że Starosta w kwietniu 2010 r. wydał decyzję zezwalającą, która musiała się 
uprawomocnić. Jeżeli będą prowadzone cięcia, to 3 kasztanowce w lipcu lub sierpniu 

zostaną usunięte.  

� dla radnego W.Warenicy: 

− konkurs na najładniejszy, zmodernizowany budynek - bloki wielorodzinne mogłyby 

brać udział. 

� dla radnego H. Brożyny: 

− sprawa określenia daty remontu ścieżki rowerowej w ul. Spacerowej - zgodnie  

z ubiegłorocznymi ustaleniami (dotyczącymi sposobu i czasu realizacji zadania), 

remont miał być wykonany do końca czerwca 2010 r. Na następną sesję zostanie 

zaproszony Starosta oraz Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w celu udzielenia 

oficjalnej informacji; 

− sprawa wykonania boiska na os. Lotnisko - odpowiedź będzie na piśmie dla Samorządu 

Uczniowskiego Szkoły Podstawowej Nr 4 oraz dla Zarządu Osiedlowego. 

� dla radnego K. Karbowskiego: 

− usunięcie gruzu z działki przy ul. Balonna - czynności zostały podjęte i zadanie zostanie 

w najbliższym czasie wykonane, może się przeciągnąć do końca czerwca; 

− zamieszczenie tablic ogłoszeniowych przy każdym przystanku - ten wniosek nie 

zostanie zrealizowany, ponieważ Burmistrz nie widzi takiej potrzeby i jest to 

dodatkowy koszt; 

− odłowienie bezpańskich psów - uważa, że nie ma potrzeby wyręczać poszczególnych 

osiedli. Jeśli problem się pojawia, to Przewodniczący Zarządów Osiedlowych zgłaszają 
to do odpowiedniego wydziału (kilka razy w bieżącym roku były wyłapywane). Nie jest 

to sprawa do poruszania na sesji; 

− naprawa chodnika w ul. Bankowej - chodnik zostanie doraźnie wyłożony płytami 

betonowymi . 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zadał pytanie, czy zostały udzielone wszystkie odpowiedzi  

na zapytania i wnioski. 

 
Radny H. Wiejak - cieszy się, że Burmistrz widzi na os. Wiślana większą ilość parkingów. 

Poinformował, że jeśli zostanie wykonana dokumentacja, to mieszkańcy bloku Nr 11 obiecali 

pomoc, również finansową. 
 
Radny K. Karbowski - prosił o odpowiedź na wniosek dotyczący usunięcia piasku z solą, który 

został zmieciony z chodników ul. Warszawskiej pod znajdujące się tam drzewa. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta ponowił pytanie, czy zostały udzielone wszystkie 

odpowiedzi na zapytania i wnioski - ponieważ nie było sprzeciwu, zamknął punkt. 
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Ad. pkt 12. 
Zatwierdzenie protokołu LXII i LXIII (uroczystej)  sesji Rady Miasta. 
 
Ponieważ nie wpłynęły uwagi ani wnioski do protokołów z LXII i LXIII (uroczystej) sesji Rady 

Miasta przystąpiono do ich zatwierdzenia. 

  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem protokołów było 14 radnych 

(jednogłośnie). Rada Miasta przyjęła protokoły z LXII i LXIII sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 13. 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RM - Ryszard Karpiński 
zamknął LXIV sesję. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Ostrach 

 

 


